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INFORMAČNÍ   LIST   O B C E   Ř Í M O V 
 

U S N E S E N Í 
z 39. zasedání zastupitelstva obce Římov dne 8. 12. 2009  

Zastupitelstvo obce bere na vědomí: 

 zahájení čištění propustku na žádost Správy a údržby silnic Jčk o úpravu připojení 
místní komunikace do Horní Vesce na silnici II/155; 

 podepsání smlouvy na pronájem nebytových prostor za účelem provozování masáží a 
zahájení činnosti masérky p. Jitky Kubečkové za p. Z. B., za stejných podmínek; 

 podepsání dodatku č. 12 ke smlouvě č. 60023/98 na sběr, svoz a odstranění odpadu, 
uzavřené dne 30.3.1998 s firmou Marius Pedersen a.s.; 

 zjištěné chyby a jejich následné odstranění z dílčího přezkoumání hospodaření obce 
Římov za rok 2009. Přezkum se uskutečnil dne 23. 11. 2009 za období od 1. 1. 09 do 
31. 10. 09. Účetní chyba, vzniklá zaúčtováním za odprodej pozemku, byla již odstra-
něna. V dalších budoucích případech musí být v souladu zaplacení kupní ceny se 
zněním smluv. Smlouvy o pronájmu obecního majetku – pozemků, nebytových prostor, 
musí být opatřeny doložkou potvrzující platnost právního úkonu ve smyslu zákona § 41 
odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů. Chyba starostou 
obce odstraněna; 

 najmenování inventarizačních komisí pro závěrečné inventury 2009: 
o Hlavní inventarizační komise: Ing. Tomáš Hluštík, Ing. Radek Mácha, Ing. František 

Babka, Vladimír Koupal, Marie Bártů, Lenka Petrová 
o Služby: Ing. Jan Panocha, František Hamberger, hostinští 
o Ing. Radek Mácha, Lenka Grimmová, Hana Bousová 
o SDH: Václav Hlach, starostové sborů a jejich zástupci 
o Knihovny v osadách: Ing. Miroslav Slinták, Marie Hlachová, Mgr. Marcela Krychová, 

František Hamberger 
o Knihovna Římov, muzeum: Jan Carda, Vilém Bártů, Gerhard Höchtl 
o Školství: Jan Carda, Michaela Kaliniczová, Hana Nováková, Alena Prokešová, Marie 

Tilovová 
o Správa obce – sklady: MUDr. Lubomír Zdařil, Lenka Grimmová, Václav Houška, 

Vratislav Nožička 
o Správa obce- OÚ: Ing. František Babka, Ing. Tomáš Hluštík, Vladimír Koupal, Lenka 

Petrová, Marie Bártů 
 odsouhlasené zvýšení nájemného v Penzionu pro seniory. Toto vstupuje v platnost od 

1. 3. 2010  
 připomínky občanů k uskutečněné akci nadílka sv. Mikuláše v Římově. ZO považuje 

akci za nevhodně pojatou. Pro následná léta je nutné dodržet původní tradice a poslání. 
Chování starších dětí a to i následně po této akci je neomluvitelné. 

Zastupitelstvo obce souhlasí:  

 s předloženým rozpočtem obce Římov na rok 2010 v  celkové výši 6.600 tis. Kč. Ke zve-
řejněnému návrhu rozpočtu nebyla vznesena žádná připomínka; 

 s provedením rozpočtové změny č. 8; 
 s Obecně závaznou vyhláškou obce Římov č. 1/2009, kterou se mění Obecně závazná 

vyhláška obce Římov č. 5/2003, o místním poplatku za provoz systému shromažďo-
vání, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů ze dne 
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12. 11. 2003, ve znění obecně závazné vyhlášky obce Římov č. 1/2006 ze dne 13. 12. 
2006. Návrh vyhlášky byl řádně zveřejněn; 

 na základě projednaných připomínek, předložených starostou, místostarostou a předse-
dou stavební komise s podáním žádosti – připomínek zpracovateli ÚP Ing. St. Kovářovi 
o zařazení do ÚP Římov. Tyto připomínky dosud zpracovatel nezohlednil; 

 bere na vědomí a dodatečně souhlasí  s odeslanou žádostí starosty obce na Kr.ú Jčk 
odboru ŽP. Žádost obce Římov se týká provedení změny v PRVKÚK a to ve věci 
vodovodu a kanalizace v Dolní Stropnici. V tomto krajském plánu je přívod vodovodu 
do Dolní Stropnice ze Straňan. Odkanalizování D. Stropnice a Hamru přečerpáváním 
na ČOV Římov. V návrhu obce na změnu je vodovod ze Římova a to od Školní ulice 
s možností napojení chatových osad Horačka, Klady a Hamr. Vybudování nové ČOV 
v D. Stropnici s možností napojení Hamru, případně Kladů; 

 se vstupem v jednání s TJ Sokol Římov o odkoupení pozemku stávajícího hřiště pro 
obec Římov z důvodů, aby toto hřiště po vybudování nového zůstalo k dispozici nadále 
všem občanům; 

 s uzavřením dlouhodobého pronájmu části pozemku v místě východně od nově 
vznikajícího fotbalového hřiště. Na tomto pronajatém pozemku tak umožnit výstavbu 
dětského hřiště; 

 s návrhem o znovuzvolení p. B. Havlíčka do funkce přísedícího Okresního soudu v Čes-
kých Budějovicích. ZO jmenovanému děkuje za dlouholeté vzorné vykonávání této 
funkce. 

 
 
ROZHOVORY  SE  STAROSTOU  
  
Pane starosto, scházíme se v době krátce po schválení rozpočtu obce na rok 2010, ale také 
v době, kdy se začíná bilancovat, co se v končícím roce podařilo či nepodařilo Vám a za-
stupitelům obce v práci pro obec. Co byste chtěl Vy i zastupitelstvo obce udělat v nastá-
vajícím roce? Máte nějaké předsevzetí?  

V tomto případě bych začal nějak od konce. Předsevzetí si nedávám žádné a rovněž si ho 
ani nikdy neberu a druhým je nevnucuji. Proto ani ZO nemá žádné předsevzetí. Na 
předsevzetí se dívám jako na nesplněné přání, nebo na skutky které člověk nemohl 
uskutečnit a to nějakým cizím zapříčiněním, skutečnostmi které byly neovlivnitelné, nebo 
zaviněné i vlastní pohodlností či lenivostí. Proto je nesmyslné si dávat předsevzetí. 
V každém případě si musíme dát úkoly, ale vždy splnitelné. Tak je tomu i v případě plánu – 
rozpočtu obce vždy na daný rok. Těch úkolů, plánů (třeba i předsevzetí), by bylo nespo-
čitatelně. Už nyní bych mohl přestat odpovídat a začít jmenovat, co všechno je třeba, papír 
by Vám na to nestačil. Je určitým uměním dát podporu té nejpotřebnější věci. Vždy je to 
závislé na finančních prostředcích. V mnohých případech na tom, jaký se otevírá grant – 
finanční podpora. V tomto již uplynulém roce jsem osobně hodně spoléhal na finanční 
podporu pro opravu cest a komunikací. Ty nejdůležitější opravy byly vyčísleny na 6 mil Kč. 
Neobdrželi jsme ani korunu. Příčiny jsou všeobecně známé. Krize se odrazila a dále odráží 
ve všech možných směrech. Opravy cest na nás však doléhají stále silněji. Bohužel se do 
nového plánu opět nedostanou a velmi těžko se budou prosazovat i ty nejzávažnější jako je 
např. Školní ulice. Zažádáno bylo o finanční grant z povodňového fondu na nejvíce 
zničenou cestu (po přívalových deštích) na Padělky – Šťastnou hvězdu v D. Stropnici. Když 
hovořím o D. Stropnici tak musím přiznat, že se nepodařilo sehnat finanční podporu na 
opravu hasičské zbrojnice. Mohl bych jmenovat celou řadu drobných oprav a úprav, které 
se rovněž nezdařilo uskutečnit. Proto raději otočím list na tu radostnější stránku. Přes 
veškerá úskalí se podařilo vybudovat novou třídu v MŠ. Tomu předcházelo přemístění 
školní družiny do ZŠ, kde se rovněž museli vytvořit dobré podmínky. Upravit prostory do 
nového. Celá tato akce vyšla na 1,3 mil. Kč z toho polovina hrazena z finančního grantu. 



 3

Druhou největší akcí bylo pokračování na výměně vodovodního řadu. Tentokráte došlo 
k výměně v ulicích části Hasičské a Průběžné k ulici Do Boru. Celková hodnota 2,180 tis. 
Kč, z toho dotace 1,525 tis. Kč, zbytek 650 tis. Kč uhrazen půjčkou od správce našeho 
obecního majetku (vodovod a kanalizace včetně ČOV), kterým je VaK Jč a.s. Splatnost 
půjčky (poslední částky) v r. 2014. Připomínám, že rok předcházející se podařilo vyměnit 
vodovodní řad ve Školní ulici přes náměstí a v části Průběžné. Tyto ač zdánlivě neviditelné 
investice se už dnes odrážejí v úsporách – v (ne)únicích pitné vody ve starém potrubí. Snad 
poprvé, doufám, že ne jenom jednou, nedochází ke zvýšeným platbám stočného a zvláště 
vodného v naší obci. To znamená, že cena těchto služeb za 1 m3 zůstává pro příští rok 
zachována. Musím podotknout, že je to i nárůstem obyvatel, obsazováním nových 
rodinných domků. Kvalita vody se zlepšila i zásluhou rekonstrukce vodojemu v Horní 
Vesci. Tato akce byla financována nákladem 2,8 mil. Kč z JVS (Jihočeská vodárenská 
společnost – sdružení obcí Jčk napojených na VD Římov včetně našeho Římova, který 
patřil k zakladatelům JVS, iniciovaným svazkem měst a obcí regionu Pomalší).  

Další z grantů, které se nám podařilo využít je označení tabulemi Chráněné krajinné zóny 
Římovsko. Hodnota díla 200 tis. Kč z toho dotace 50 %. Postupně se daří rozšiřovat, 
především zemní kabelizací, venkovní osvětlení. Zde obec využívá kabelizací (výkopů 
a podvrtů), které jsou uskutečňovány společnostmi Eon a Telefonica O2. V letošním roce se 
jedná o části venkovního osvětlení v D. Stropnici, v Hamru, v ulicích Slunečná, Školní, části 
Průběžné, vše z finančních prostředků obce. V tomto směru se plánuje uskutečnění kabeli-
zace do Želiv.  

Nejhlavnější akcí nastávajícího roku je výměna oken a zhotovení fasády ZŠ Římov. Celkové 
náklady 1,760 tis Kč, očekávaný podíl obce 25 %. Dále se snažíme o získání finančního 
grantu pro výstavbu dětského hřiště. 

Již v listopadu byl zveřejněn návrh rozpočtu na rok 2010, který v příjmech oproti roku 
2009 z výše 8,008 mil. Kč, klesl na 6,6 mil Kč. To je výše rozpočtů let 2006 a 2007 
Uvědomíme-li si, že od těchto let stouply veškeré náklady služeb, mezd, oprav apod. 
nejsme schopni jít do dalších finančně náročných akcí. Proto tuto moji odpověď zakončím 
přáním, aby se podařilo překlenout současnou krizi, aby se dařilo získávat finanční 
prostředky pro další nutné úpravy, opravy a údržbu našeho společného majetku.  

Tím přáním největším pro nastávající rok 2010 je to stálé přání zdraví, štěstí spokojenosti. 
K tomu však přidávám, hodně optimismu, nalezení svých kořenů bytí, oproštění od 
materialismu a tím prohloubení dobrých mezilidských vztahů. Ty jsou totiž v současnosti 
mnohem horší než doléhání nějakých krizí. Tak hodně zdaru ve vykročení do nastávajícího 
roku. 

Děkuji za rozhovor. Rovněž se připojuji s přáním pro naše čtenáře všeho nejlepšího, 
hodně zdraví, štěstí a spokojenosti v roce 2010. 

M. Bártů 

 
 
2. TŘÍDA V MŠ ŘÍMOV  
 
Začátkem roku, 4. ledna 2010, se otevírá 2. třída mateřské školy v Římově. Rozšiřuje se tak 
dosavadní kapacita dětí z 25 na 45 dětí. O umístění v nově připravených prostorách je 
poměrně velký zájem i z širokého okolí. Z těchto důvodů žádáme rodiče dětí s trvalým 
bydlištěm v Římově, aby obratem nahlásili paní ředitelce ZŠ, nebo p. učitelkám v MŠ 
předběžný zájem o umístění dítěte především na r. 2010 a na šk. rok 2010/11. Odůvodnění: 
s nástupem dětí v lednu do MŠ se musí uzavřít smlouva; k září se uvolňují pouze 3 místa, 
přechodem dětí do 1. třídy ZŠ. Pozdějším žádostem proto nemusí být kladně vyhověno.  

          Starosta obce 
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SILVESTROVSKÉ PODĚKOVÁNÍ 
 
Chtěli bychom tímto poděkovat panu MUDr. Zdařilovi, který se velice pěkně zachoval 
v následující situaci. 

Při podvečerní silvestrovské procházce kolem řeky Malše se z ničeho nic k nám 
připojil velmi pěkný, avšak petardami vystrašený a dezorientovaný pes. Čekali jsme, zdali 
se někde neobjeví jeho páníček, ale opak byl pravdou. Pejsek se nás držel jako klíště až 
domů. Dali jsme mu napít a něco k snědku, ale byl stále neklidný. Poté nastala otázka co 
s pejskem dál. Po rodinné poradě jsme se rozhodli zavolat panu starostovi. Řekli jsme si, 
aspoň nám poradí, jak v této situaci postupovat. Pan Koupal nám poradil akorát to, že si 
máme pejska nechat, že prý je to pěkný dárek a útulky na Silvestra bývají všude přeplněné. 
Což nám ale moc nepomohlo. Po nějakém čase nás napadlo zavolat panu MUDr. Zdařilovi, 
jelikož víme, že má pěkný vztah ke zvířatům. Když jsme panu doktorovi vysvětlili o co jde, 
ani chvíli neváhal a za okamžik se u nás zastavil i s vodítkem v ruce. Podíval se na pejska 
a ihned správně poznal rasu a tím i vytipoval možného majitele. Společně s manželem se 
oba vypravili do deštivého večera předat pejska majitelům. Radostné shledání bylo obou-
stranné, neboť majitelé již dlouhou dobu pejska hledali.  

Nebýt ale vstřícnosti pana MUDr. Zdařila, nevíme jak by nakonec vše dopadlo! 

     Markéta a Karel Mikešovi   
 
MALÁ STATISTIKA ZA ROK 2009  

Narození v roce 2009  

 Bauer Jan   Římov 
 Bauer Natálie  Branišovice 
 Bušta Adam   Hamr  
 Dvořáková Soňa  Římov 
 Gondeková Adéla  Římov 
 Hambergerová Leontýna  Dolní Stropnice 
 Janeš Tomáš   Kladiny 

Kačírková Bára  Římov 
Lauryn Tomáš  Římov  
Mikeš Jan   Římov (mimo bydliště)  
Petráková Tereza  Dolní Vesce 
Petushkova Anastasia Římov 
Plonerová Barbora  Římov 
Poutník Brian  Římov 
Skřepská Karolína  Dolní Stropnice 
Štrob Jakub Michael Římov 
Švikruha Michal  Hamr  
Váša Petr   Římov 
Végh Filip   Dolní Stropnice (mimo bydliště) 

 
Nejsou hlášeni k trvalému pobytu: 

Hambergerová Larysa Dolní Stropnice 
 Thielová Denisa  Římov 

Toman Karel   Římov 
 Týmalová Markéta  Římov 
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Úmrtí v roce 2009  

 Brejžková Jiřina (86)  Římov 
 Marková Anna (88)  Branišovice 
 Maxa František (89)  Dolní Vesce 
 Hanzl Josef (62)   Horní Vesce  
 

 Přihlášeno:   52 osob 
 Odhlášeno:   16 osob 
 Celkem: 797 osob (neověřeno statistikou)  

 
TŘÍKRÁLOVÁ KOLEDA V ŘÍMOVĚ 

Je mi velikou radostí slavit Tříkrálovou koledu v obci Římov. To proto, že se ohlašuje 
radostná zpráva: „Dnes se Vám narodil Spasitel, Kristus Pán“, a že ta zvěst nekončí 
dozněním posledního tónu z hrdýlek radostných králů, nýbrž že dále zní v příbytcích 
zasněžené obce, a že nikomu není jedno, zda bližní trpí a strádá. V tyto vánoční dny se 
otevírají příbytky, lidská srdce i portmonky. Lásku přijmout a láskou odpovědět. 

V sobotu dopoledne vyšlo z farních vrat devět malých koledníků. Tři skupinky doprovázené 
dospělým vždy po třech králích. Byli krásní a zářící v tom mrazivém svitu zimního slunce, 
a tolik šťastní! Neúnavně prosili o stědrou koledu pro svobodné matky s dětmi pobývající 
v Azylovém domě ve Veselíčku, který zřídila a spravuje Charita ČR. Z Maratónu Lásky se 
vracejí po třech hodinách, skupinka z Betléma nestihla koledování ani za čtyři hodiny. 
Naštěstí neměli se čeho bát, královské pohoštění na faře jim stejnak neuteče. Poslední 
perličkou pro královské koledníky je ovšem spravedlivé dělení se o sladkosti, které z lásky 
dostali od těch, jenž na ně celý rok čekali. 

Římov je celým svým projevem stálice, i co se týká výnosu Tříkrálové sbírky. Letos malí 
králové vyprosili pro ty strádající pěkně velkou částku; dohromady s Branišovicemi to 
činilo 16.334,- Kč. 

Děkuji Vám, rodičové, že jste svá dítka pro koledu připravili, děkuji Vám, dospělí, že jste 
Krále doprovázeli a ochraňovali, děkuji Vám, občané Římovští, že jste obětavé koledníky 
s láskou přijali a obdařili jste je štědrou koledou pro ty, kteří to mají v životě těžké od 
narození i pro ty gravidní maminky, které nemají místo, kam by své děťátko povinuly. 

Pán Bůh Vám to zaplať!!! 
P. Tomáš Koňařík O.Cr. 

duchovní správce 

 
SPOLEČENSKÉ A OSTATNÍ AKCE 

22. 1. Pá XV. Reprezentační podnikatelský ples Restaurace Malše  
30. 1. So Hasičský ples v Dolní Stropnici  Obecní hostinec 
  6. 2. So Římovská koleda 
  6. 2. So Hasičský ples v Římově    Restaurace Malše 
14. 2. Ne Dětský maškarní karneval   Restaurace Malše 
16. 2. Út Tradiční římovské masopustní úterý  Restaurace Malše 
  (omlouváme se za mylně uvedené datum v předcházejícím vydání Info. listů)  
  6. 3. Pá Sportovní ples     Restaurace Malše 
  4. 2. Čt. Zápis do 1. ročníku Základní školy Římov pro šk. rok 2010/2011 
9. a 10.2.  Zápis dětí do MŠ Římov 
20. 2. So Vítání novorozenců    Zasedací sál OÚ 
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Vedení ZŠ a MŠ v Římově děkuje všem turistům – účastníkům zájezdů TJ Sokol Římov 

za dárkové balíčky pro dětskou nadílku u vánočního stromu dne 21. 12. 2009.



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

Stropnické koledy, vánoční zpívání v Římově 
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HOKEJBAL SEZÓNA 2009/2010  
I v letošním roce hraje římovský hokejbalový oddíl OP AHbK ČR. 

Výsledky (2009): 
13. 9.   VCHS     :  Zavadilka-Čakov B 4 : 5 
20. 9.   Napalm Podeřiště   :  VCHS     3 : 6 
27. 9.   VCHS      :  SKD Dobřejovice  1 : 7 
3. 10.  Karttel ČB    :  VCHS     3 : 3 
11. 10.  VCHS      :  Včelná    5 : 4 
18. 10.  Rychta Netolice   :  VCHS     6 : 3 
31. 10.  VCHS      :  Munice A   3 : 3 
8. 11.  Křenovice B    :  VCHS     3 : 5 
15. 11.  VCHS      :  Santos    7 : 6 
21. 11.  Velešín A    :  VCHS     2 : 4 
28. 11.  Zavadilka-Čakov B   :  VCHS    5 : 1 
6. 12.  VCHS      :  Napalm Podeřiště  9 : 3 
13. 12.  SKD Dobřejovice   :  VCHS     7 : 3 

Zbývající zápasy (2010):  
Ne  10. 1.   10:30  VCHS  :  Karttel ČB    hřiště Velešín  
Ne  17. 1.  11:45   Včelná   :  VCHS    hřiště Plav  
So  23. 1.  12:30  VCHS    :  Netolice  hřiště Velešín  
So      6. 2.  12:00   Munice A  :  VCHS    hřiště Zliv  
Ne  14. 2.  10:30  VCHS    :  Křenovice B  hřiště Velešín  
Ne  21. 2.  10:30   Santos   :  VCHS    hřiště Dobrá Voda  
Ne 28. 2.  10:00   VCHS    :  Velešín A  hřiště Velešín   

Po odehraných zápasech patří týmu TJ Sokol Římov VCHS za získaných 14 bodů 6. místo.  
Po skončení základní části hraje prvních šest týmů zápasy play-off.  

SOUTĚŽ O „NEJLEPŠÍ ŘÍMOVSKÝ ZELŇÁK 2009 (29. 12. 2009) 

Startovní 
číslo 

Soutěžící 
Počet 
bodů 

Výsledné 
pořadí 

Porota 

1 Jiřina Babková 67 2. 
2 Eva Křížová 35 23. 
3 Bohouš Vaněček 45 20. 
4 Helena Koupalová 55 13. 
5 Eva Kalinová 53 15. 
6 Pavlína Vaněčková 53 14. 
7 Alena Cvrčková 63 5. 
8 Ludmila Tomanová 62 6. 
9 Jiřina Vaněčková 47 19. 
10 Mirka Maršíková 60 11. 
11 Sylvie Stehlíková 43 22. 
12 Vladimír Koupal 61 9. 
13 Helena Černá 53 16. 
14 Eva Tomanová 48 18. 
15 Jindřiška Houšková 43 21. 
16 Marta Novotná 62 7. 
17 Eda Jaroš 62 8. 
18 Ludmila Zifčáková 66 4. 
19 František Babka 61 10. 
20 Dáda Maršíková 57 12. 
21 Irena Princová 53 17. 
22 Marta Martschini 69 1. 
23 Standa Petr 67 3. 
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